
  

  

 

Aan de Raad der gemeente Haarlem 

 

Ingevolge het bepaalde in artikel 38 van het Reglement van Orde voor de 

vergadering van de gemeenteraad stellen wij u hierbij in kennis van de op  

4 januari 2007 bij ons college ingekomen vragen van de heer WA. Catsman en 

mevrouw  M.J.M. Keesstra-Tiggelman en het door het college gegeven antwoord. 

 

         De burgemeester, 

         mr. B.B. Schneiders 

 

 

Van: CDA fractie Haarlem 

 Wim Catsman en Ria Keesstra 

 

Aan: College van B&W  

 T.a.v. portefeuillehouder Sociale Zaken  

  

Betreft: Voortgang uitstroom uit de bijstand  

 

 

Geacht college, 

 

In het coalitieakkoord zijn de bezuinigingen voor een belangrijk deel gebaseerd op 

twee pijlers: 1. meer uitstroom uit de bijstand; 2. formatiereductie 

(taakvermindering en strategisch personeelsbeleid). Het CDA hecht net als het 

college veel waarde aan het bieden van regulier werk aan mensen, die nu nog in een 

uitkeringssituatie zitten. Dit is de manier om mensen niet langer aan de kant te laten 

staan. Wel maken wij ons zorgen of de ambitieuze taakstelling van het college uit 

de begroting 2007-2010 om tot 2010 in totaal 900 mensen regulier uit te laten 

stromen, wordt gehaald. Niet duidelijk is hoe dit zich verhoudt tot de extra 

uitstroom in het coalitieakkoord van 350.  

Daarnaast vragen we ons af hoe de ambitieuze taakstellingen van het college zich 

verhouden tot de door het Verwey-jonker in opdracht van de ouderenbonden 

onderzochte trend, dat steeds meer ouderen een aanvraag zouden moeten doen voor 

een bijstandsuitkering. Volgens het onderzoek maakt ruim de helft van de ouderen 

hier geen gebruik van, terwijl ze er wel recht op hebben. Gemeenten blijken 

nauwelijks actief beleid te voeren om deze ouderen op te sporen en op hun rechten 

te wijzen. Het CDA wil het college aansporen hierin zeer pro-actief te zijn.  

Het CDA vraagt vanuit haar controlerende rol het college ons nader te informeren 

over de voortgang van de uitstroom uit de bijstand en wenst naar aanleiding van 

bovenstaande schriftelijke vragen te stellen ex artikel 38. 

25/2007 

6 februari 

PD/szw 

07/164 

 

Beantwoording vragen van de heer W.A. Catsman en mevrouw M.J.M. 

Keesstra-Tiggelman inzake voortgang uitstroom uit de bijstand 
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Vraag 1. Is de gewenste uitstroom uit de bijstand van in totaal 900 mensen in 

2010 inclusief of exclusief de taakstelling van 350 uit het 

coalitieakkoord? 

Vraag 2. Wat is volgens het college het verschil tussen reguliere en extra 

uitstroom?  

Vraag 3. Wat was de omvang van het aantal bijstandsgerechtigden per 31 

december 2005? 

Vraag 4. Wat was de omvang van het aantal bijstandsgerechtigden per 1 juli 

2006? 

Vraag 5. Wat was de omvang van het aantal bijstandsgerechtigden per 31 

december 2006? 

Vraag 6. Wat is de door het college gewenste omvang van het aantal 

bijstandsgerechtigden per 1 juni 2007? 

Vraag 7. Wat is de door het college gewenste omvang van het aantal 

bijstandsgerechtigden per 31 december 2007? 

Vraag 8. Wat is de door het college gewenste omvang van het aantal 

bijstandsgerechtigden per 1 juni 2008? 

Vraag 9. Wat is de door het college gewenste omvang van het aantal 

bijstandsgerechtigden per 31 december 2008? 

Vraag 10. Wat is de door het college gewenste omvang van het aantal 

bijstandsgerechtigden per 1 juni 2009? 

Vraag 11. Wat is de door het college gewenste omvang van het aantal 

bijstandsgerechtigden per 31 december 2009? 

Vraag 12. Wat is de door het college gewenste omvang van het aantal 

bijstandsgerechtigden per 1 april 2010? 

Vraag 13. Hoe staat het met de voortgang om 100 stageplaatsen voor 

uitkeringsgerechtigden te scheppen met mogelijkheid van 

doorstroom? 

Vraag 14. Wat is het beleid van het college om actief ouderen op te sporen en 

te wijzen op hun recht in aanmerking te komen voor een uitkering? 

 

Met vriendelijke groeten, 

 

Wim Catsman 

 

Ria Keesstra  
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Aan de heer W.A. Catsman 

lid van de gemeenteraad 

Engelandlaan 228 

2034 NG  Haarlem 

 

Mevrouw M.J.M. Keesstra-Tiggelman 

Lid van de gemeenteraad 

Zijlweg 288 

2015 CN  Haarlem 

 

 

Onderwerp:   Uw brief van: 

Beantwoording vragen inzake 4 januari 2007 

Voortgang uitstroom uit de bijstand 

 

 

Geachte de heer Catsman en mevrouw Keesstra, 

 

Krachtens artikel 38 reglement van orde van de gemeenteraad Haarlem heeft u 

vragen gesteld over de voortgang van de uitstroom in de bijstand. Met deze brief 

geven wij antwoord op uw vragen.  

 

1. Is de gewenste uitstroom uit de bijstand van in totaal 900 mensen in 2010 

inclusief of exclusief de taakstelling van 350 uit hert coalitieakkoord? 

 

Antwoord 

De gewenste uitstroom van 900 bijstandsgerechtigden is inclusief de taakstelling 

van 350 bijstandsgerechtigden. 

 

2. Wat is volgens het college het verschil tussen reguliere en extra uitstroom? 

 

Antwoord 

De reguliere uitstroom is gelijk aan de gemiddelde jaarlijkse uitstroom uit de 

bijstand. De extra uitstroom is het effect van extra inspanningen op het gebied van 

reïntegratie en de verlaging van de caseload van onze casemanagers. 

 

3. Wat was de omvang van het aantal bijstandsgerechtigden per 31 december 

2005? 

 

Antwoord 

3401 bijstandsgerechtigden (exclusief 251 bijstandsgerechtigden ouder dan 65 jaar). 

 

4. Wat was de omvang van het aantal bijstandsgerechtigden per 1 juli 2006 

 

Antwoord 

3.300 bijstandsgerechtigden. 
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5. Wat was de omvang van het aantal bijstandsgerechtigden per 31 december 

2006? 

 

Antwoord 

3.171 bijstandsgerechtigden. 

 

6. Wat is de door het college gewenste  omvang van het aantal 

bijstandsgerechtigden per 1 juli 2007? 

 

Antwoord 

3.000 bijstandsgerechtigden. 

 

7. Wat is de door het college gewenste  omvang van het aantal 

bijstandsgerechtigden per 31 december 2007? 

 

Antwoord 

2.850 bijstandsgerechtigden. 

 

8. Wat is de door het college gewenste  omvang van het aantal 

bijstandsgerechtigden per 1 juli 2008? 

 

Antwoord 

2.800 bijstandsgerechtigden. 

 

9. Wat is de door het college gewenste  omvang van het aantal 

bijstandsgerechtigden per 31 december 2008? 

 

Antwoord 

2.750 bijstandsgerechtigden. 

 

10. Wat is de door het college gewenste  omvang van het aantal 

bijstandsgerechtigden per 1 juli 2009? 

 

Antwoord 

2.700 bijstandsgerechtigden. 

 

11. Wat is de door het college gewenste  omvang van het aantal 

bijstandsgerechtigden per 31 december 2009? 

 

Antwoord 

2.650 bijstandsgerechtigden. 

 

12. Wat is de door het college gewenste  omvang van het aantal 

bijstandsgerechtigden per 1 april 2010? 

 

Antwoord 

2.600 bijstandsgerechtigden. 
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13. Hoe staat het met de voortgang om 100 stageplekken voor 

uitkeringsgerechtigden te scheppen met mogelijkheid van doorstroom? 

 

Antwoord 

Het creëren van stageplekken voor bijstandsgerechtigden binnen de gemeente moet 

nog worden uitgevoerd. De doorstroommogelijkheden binnen de gemeente zijn 

echter zeer beperkt gelet op onze ambities met betrekking tot de formatiereductie. 

Wel worden er continu leerwerkplekken gerealiseerd, bijvoorbeeld in het kader van 

onze Work First programma’s en het MKB Leerbanenplan. 

 

14. Wat is het beleid van het college om actief ouderen op te sporen en te wijzen op 

hun recht in aanmerking te komen voor een uitkering? 

 

Antwoord 

Wij onderzoeken de mogelijkheden het niet gebruik van bijstand van personen 

ouder dan 65 jaar tegen te gaan. Daarbij ligt het koppelen van bestanden, 

bijvoorbeeld met de Sociale Verzekeringsbank voor de hand. 

 

het college van burgemeester en wethouders, 

 

de secretaris,     de burgemeester, 

drs. W.J. Sleddering    mr. B.B. Schneiders 
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